
ROMANIA
JUDETUL HARGHITA
CONSILIUL LOCAL JOSENI
NR,2212018

PROCES -VERBAL
incheiat la data de 20 noiembrie 201 g

cu ocazia qedinlei ordinare al Consiliului Local Joseni

incheiat azi, 20 noiembrie 2018, ora 19 - cu ocaziasedintei ordinare al Consiliului Local
Joseni, linutd in sala de $edintd al Consiliului Local.

$edinla a fost convocat prin Dispozilia primarului comunei Joseni nr, l'/s/201g,
potdvit prevederilor ar1. 39 din Legea nr. 21512001, privind adminstratia publicd locald.

In qedinld sunt prezenli consilierii locali:

Joseni dl. Iszlai Barna Rudolf .

Este absent dl.consilier Baricz Robert (B).
Preqedinlele qedin{ei este dl. Szekely Zoltan.
Preqedintele gedinlei constata, cd qedinla a fost convocat potrivit prevederilor legale,

salutd pe cei prezenli Ei deschide Eedinfa ordinara al Consiliului Local.
Secretarul Comunei Joseni prezintd procesul-verbal al qedinlei anterioare Ei hotdr6rile

adoptate.
-Preqedintele supune votului - aprobat cu unanimitate (14).
-PreEedintele prezinI6. Ordinea de zi, potrivit invitaliei primite in scris:
1 .stabilirea impozitelor gi taxelor locale, precum qi a taxelor speciale, pe anul 2019.
2 Rectificarea bugetului local al unitdlii administrativ teritoriale Comuna Joseni pe

anul 2018.
3. Aprobarea ocupdrii temporare a unei suprafele de 3.300 mp. Teren aflat in domeniul

public al Comunei Joseni in vederea executd.rii lucrdrilor de modemizarea iluminatului public
al Comunei Joseni, judelul Harghita.

4.Alte probleme curente.

l.Szekely Zoltan
2.Y aszi LaszIo.
3.Porlik Jozsef
4.Baricz Robert(J)
5.Gyorgy Szabolcs
6.Balog-Baricz Remilda
7.Gal Adel
8.Baricz Gergely
9.Simon Attila
l0.Szekeres Ferenc
1LLaczko Agoston
l2.Erdos Ildiko
I 3.Baricz Attila-Karoly
14.Bege Laszlo Balazs
Mai sunt prezenli: Primarul Comunei Joseni, dl.

- PreEedintele qedinlei supune votului ordinea de zi.

t

Gall Szabolcs, secretarul Comuner



-pentru: 14

-conlra: -
-ablineri: -

Dezbaterea proiectelor de hotir6ri inscrise pe ordinea de zi.

l.Stabilirea impozitelor ,si taxelor locale, precum qi a taxelor speciale, pe anul
2019.

-Dl. viceprimar Bege Laszlo Balazs prezintl, proiectul de hotbrdre, Nu
maj orarea impozitelor qi taxelor locale, acestea vor rdmdne la nivelul anului 201g.

- Pregedintele qedinJei supune votului proiectul de hotdrAre:

se propune

-pentru: 14
-conlra. -
-ablineri: -

2.Rectificarea bugetului local al unit5{ii administrativ teritoriale Comuna Joseni
pe anul 2018,

-Dl viceprimar Bege Laszlo Balazs prezintd proiectul de hot6r6re. Rezultatul votului e
consemnat in anex6.

secretar: cheltuielile personal nu pot fi diminuate, deoarece nu vor rdmAne fonduri
pentru plata drepturilor salariale din 1 decembrie.

- Pregedintele qedinlei supune votului proiectul de hotdrAre prezentat.
-pentru: 14
-conlra: -
-ablineri:

3' Aprobarea ocupirii temporare a unei suprafe{e de 3.300 mp. teren aflat in
domeniul public al Comunei Joseni in vederea executirii lucririlor de modernizarea
iluminatului public al Comunei Joseni, judeful Harghita.

-Dl. viceprimar Bege Laszlo Balazs prezintd proiectul de hotdr6re.
- Preqedintele qedinlei supune votului.

-pentru: 14
-contra: -
-abtinerr:

-Portik Jozsef: Nu puteJi intreba de la comuna Danes ca ei de unde au achizitronat
corpurile de iluminat?

-Primar: Pentru modernizarea iluminatului public a fost finalizat procedura de
achizilie. Ofertele puteau fi depuse potrivit proiectului. Astfel de corpuri de iluminat sunt
montate in localitdjile corund qi ciceu. Lucrdrile trebuie incepute in saptamana acesta

-Baricz Robert: Va fi automatizat iluminatul public?
-Primar: Nu gtiu, dar consumul va fi mai mic.
- Preqedintele qedinlei supune votului proiectul de hotdrdre wezentat.

-pentru: 14
-conffa: _

-ab!ineri:

4.Alte probleme curente.
-Vaszi Laszlo: Trebuie reglat intervalul de aprindere al iluminatului public. La pdr6ul

BorzonL albia trebu ie curdtat.



'Portik Jozsef: Trebuie rezolvat curdlirea albiei, c6 pot sd apard inundalii,
-vaszi Laszlo: Noi doar tot vorbim despre limitarea vitezei in Borzont, sd inaintam o

solicitare spre Direclia Drumuri Nalionale, la care ar fi bine s6 primim qi un rdspuns.

. 'Primarl Vom obline aprobare de la Direcfia Drumuri Nalionale, dar limitatoarele de
yiIez6, orizontale trebuie sd le cumpdrdm qi sd le montdm noi.

-Vaszi Laszlo: Propun includerea sumelor necesare pentru achizilionarea qi montarea
limitatoarelor de vitez6, orizontale in bugetul anului viitor.

-Primar: Trebuie sd ne uitdm qi la legalitate, c6 nu pot sd investesc in proprietatea
attura.

-Gal Adel: Trebuie montat limitator de vitezd. orizontal qi pe DJ 126 spre Ldzarea.
care este situafia cu constmirea trotuarului de- a lungul DJ 126 spre ciumani?
-Primar: o comisie trebuie sd verifice actere inaintea inceperii achizitiei.
-Baricz Gergely: Nu e nici o prdngere, sugestie in cdsula poqtald? Eu am plantat 400

puieli de molid la postata Tokes, dar o parte a fost furat. La fel se furd gi mesteacdnul. ce
putem face?

-Pe alocuri Eanlurile de-a lungul drumului nu sunt cosite.

- . -Primar: Legat de problema furtului de lemne, deqi a fost infiinlat paza civild, nici in
Joseni, nici in Borzont oamenii nu sunt interesafi, aqa cd acesta s-a desfiinlat, Nimeni nu vrea
sd facd nimic. La polilie trebuie depus o plAngere.

, -Baricz Attila Karoly: Dl. primar vede bine lucrurile. Iniytal in paza civild s-au inscrrs
voluntar vreo 20-30 de persoane care au renunlat, cdci cei pdgubili nu au vrut sd se implice,
nici mdcar sd se deplaseze la locul faptei.

-Balog-Baricz Remilda: Este trist cd se distruge mediului inconjurdtor, EEri nevoit sd
cumperi lemnul de foc, dar nu existd un depozit de lemne. poate fi infiinlat un depozit de
lemne? Nu este de ajuns anunlarea in televizor ce fapte constituie abatere, trebuie aplicat
sancliunea contravenlionald.

-Trebuie efectuat un studiu despre zona Nyires. oamenii sd vadd, cd infiinlarea unei
asocialii ar avea efecte pozitive.

-Nefiind alte probleme, sugestii, opinii, pregedintele inchide $edinta.

PRE$EDINTE
Szekely Zoltan

s
se#ren

IszrgzflnCnuaorr

$edinld ordinar[ - 20.11.2018 Tehnoredactat: Iszlai Zsuzsa


